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Sent: Thur 4/9/2020 3:25:

Subject: FW: VC information session ESI 9 april

Received: Thur 4/9/2020 3:25:00 PM

FLASH REPORT 20200407 Minutes VTC with CP authorities.pdf

Goedemiddag,

Hierbij de hoofdlijnen van de VC -information session over ESI van heden. Deze sessie was een vervolg op de VC

van 7 april: zie mijn verslag hieronder en bijgevoegd het verslag zoals opgesteld door DGECHO.

De belangrijkste punten van de sessie van heden:

Stavaza Financién:

e het huidige financiele kader (MFK 2014-2020) heeft onvoldoende buffer om de actuele hulpverzoeken te

kunnen beantwoorden. De voorgestelde verhoging van het ESI en het UPCM budget, dat zuiver bedoeld

is voor de aanpak van Covid, wordt volgende week in het Parlement besproken. Tot die tijd is er géén
juridische basis om het voorgestelde budget aan te wenden. De Comm kijkt ondertussen creatief naar

andere financiele bronnen, zoals HORIZON 2020, om hulpacties thans te financieren.

¢ Het voorgestelde budget zal, naar alle waarschijnlijkheid zal Parlement akkoord gaan, na Pasen vrij kunnen

komen.

+ Meegedeeld werd dat de voorgesteld<|jESE nvoldoende zal zijn om alle hulpverzoeken op korte maar

zeker ook de lange termijn goed te kunnen beantwoorden.

Governance/besluitvorming:
e Er is een brede taskforce-groep opgericht die bestaat uit deelnemers afkomstig uit de verschillende DG 's

binnen de Comm. De werkgroep zal zich buigen over de keuze en de prioritering van de acties die voor

financiering in aanmerking zullen komen. Eenmaal geselecteerd, zal de actie/gefinancierde activiteit

binnen het DG dat daarover gaat, worden opgepakt.
e Wat komt op basis van het ESI-budget voor financiering in aanmerking: ook dat moet nog worden bepaald

door de taskforce-groep. Ook moet nog worden bepaald of contracten via
"

direct grants" of verschillende

vormen van procurement zullen lopen.
e Prioriteren van hulpverzoeken is moeilijk. Zie hierover het verslag van 7 april over het methodologisch

model. De taskforce- groep zal bij het toewijzen wel meer, maar niet uitsluitend, naar duurzame acties

kijken.
e Over de hulpverzoeken inzake medische capaciteiten/UPCM-traject en budget: deze zijn nog steeds schaars

en Comm kan daarom niet alle verzoeken in dezen (snel) beantwoorden. De hoop is dat verhoging van

de budgetten hier wat verandering in zal brengen.
e Er wordt nog nagedacht over hoe de governance van dit ESI-budget verder uit te werken, opdat LS niet

alleen geinformeerd maar ook bij de besluitvorming betrokken kunnen worden.

Wie kan een beroep op het ESI-budget doen:

e De doelgroep is in de ESI-Regulation vastgelegd. Dit zijn: LS, PS (partnerlanden) en publiekrechtelijke en

bepaalde private organisaties uit de LS en PS. De termen
"

maximale flexibiliteit" (ook toegang voor

publiekrechtelijke en private organen) en
™

indirect investment” werden genoemd. Thans is nog niet

helder wat er precies onder dit laatste gefinancierd kan worden.

Dat was het voor wat betreft de sessie van heden. Een volgende update vindt volgende week plaats.

Met vriendelijke groet

Van: ;

5.1.2e

Verzonden: dinsdag 7 april 2020 21:15

SEE @minvws.nl'

Onderwerp: RE: VC UCPM vanmiddag

Goedenavond,

Hierbij de kernpunten van de VC van hedenmiddag (16:00 tot 18:00); werd pas vanmorgen aangekondigd.
De VC was bedoeld om LS een laatste up date te geven en uitleg over de financiele tools voor de medische
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gerelateerde verzoeken inzake COVID-19. Een verslag van de Comm volgt nog en zal dat doorsturen. De volgende

onderwerpen zijn aan de orde gekomen:
e Repatriation flights:

-18 LS onder wie NL hebben een verzoek in dezen gedaan.
- 380 repatriéringsvluchten zijn uitgevoerd.
- De kosten worden voor max. 75% uit UPCM-budget vergoed.
-DGECHO heeft 51.2b om deze vluchten te co-financieren.

- Comm heeft voorstel gedaan om dit budget te verhogen naa EIR Dit budget zal, na akkoord van Raad en Parlement,

uit brede EU-budget of ESI (Emergency Support Instrument) - budget komen.

-Thans zijn er nog 200,000 EU burgers buiten de EU gestrand.

Financiering hulpverzoeken in het bijzonder de medisch gerelateerde verzoeken inzake COVID-19:

-Er zijn 2 financiele stromen om verzoeken om medische ondersteuning bij COVID-19 te financieren: (1) uit het ESI-budget en

(2) uit het UPCM budget.

-Juridische basis: beide fin. stromen hebben reeds een juridische basis: ESI Regulation uit 2016, Besluit 1313 voor UPCM en de

hierop gebaseerde uitvoeringsbesluiten rescEU medical stockpiling en LO-HI.

- Het ESI-budget moet nog worden vastgesteld door Raad en Parlement. Voorstel is om ieder geva [EEE voor COVID in ESI

te reserveren. Hierover is met de ambassadeurs een informal meeting geweest. Morgen een officiéle bespreking over dit

voorstel.

- Uit het ESI-budget zullen alle kosten, die niet elders binnen de Comm voor aanmerking komen, nodig voor een

gemeenschappelijke aanpak van COVID worden gefinancierd. Het gaat, net als met rescEU medical capaciteiten die als Lo-

HI zijn geduid, om 100% financiering. De 100% financiering uit ESI is, aldus Comm, gebaseerd op het solidariteitsprincipe.

Verder zal samen met het voorstel voor het ESI-budget ook het voorstel voor het verhogen van het rescEU budget met EER
(?) worden gedaan.

- Uit het ESI-budget zullen medisch gerelateerde verzoeken ( verplaatsing, cross-border health) worden gefinancierd die niet

onder UPCM en meer in het bijzonder het uitvoeringsbesluit rescEU medical stockpiling vallen. Zo zullen verzoeken om

transport van patiénten uit het ESl-budget worden vergoed. UPCM regelgeving heeft daar géén duidelijke juridische basis

voor. Ter ondersteuning van de ESI-procedure zal gebruik worden gemaakt van de tools binnen DGECHO namelijk ERCC en

CECIS.

-Vrijdag, ieder geval volgende week is er een VC over de stavaza ESI-budget/instrument. lk zal als ik de uitnodiging ontvang die

naar jullie doorsturen opdat jullie desgewenst daaraan kunnen deelnemen. De uitnodiging zal breed worden verstuurd.

-“ Clear house” t.b.v. co6rdinatie binnen Comm: : van stafmedewerker DGECHO begrepen dat de Comm een werkgroep

genaamd
“

clear house” opricht/heeft opgericht. Deze clear house zal bestaan uit vertegenwoordigers van de verschillende

DG’s (DGECHO, DG SANTE, DG Budget, DG GROW etc) om alle hulpverzoeken en de acties goed op elkaar af te stemmen,

om dubbelingen te voorkomen en om de besluitvorming meer transparant te maken.

Stand van zaken rescEU medical stockpiling:

5.1.2a

- DSL heeft zich ook als hosting MS aangeboden. Heeft het Rode Kruis in Dsl voorgedragen. Semi-publieke organisaties mogen

met instemming van het LS waar ze onder vallen, ook meedoen om rescEU capaciteit te kopen, opslaan etc.

- Het zal nog enige weken duren voordat alle COVID medisch gerelateerde verzoeken beantwoord kunnen worden. Reden:

schaarste middelen, niet veel LS hebben zich als hosting MS aangeboden. DGECHO heeft heden telefonisch verzocht of NL

dit zou willen overwegen, ondanks het NLse standpunt inzake rescEU? Zal deze vraag nog in aparte mail expliciet onder de

aandacht brengen.

Beantwoorden hulpverzoeken/ tijdpad:
- (medische) hulpverzoeken inzake COVID kunnen in CECIS worden gedaan: VWS kan eventuele verzoeken via 5.1.2e

(contactpersoon ERCC/CECIS) doen. Er is een nationale procedure hiervoor. Voor het beantwoorden van internationale

verzoeken (EU en daarbuiten) inzake COVID alsook het doen van hulpverzoeken ligt nationaal de regie bij BZ en VWS. De

EU instrumenten (aanmelden via ERCC/CECIS) moeten wel worden gevolgd. Dit is een dringend verzoek van de Com om

alle verzoeken gecodrdineerd en via de daarvoor bedoelde instrumenten te doen.

- Comm heeft veel verzoeken ontvangen en nog weinig kunnen beantwoorden. Stavaza van de verzoeken zijn in CECIS te zien.

-Thans is niet aan te geven binnen welke termijn verzoeken concreet beantwoord zullen kunnen worden. E.e.a hangt ook

samen met de hiervoor genoemde verhoging van de budgetten.

-Daarnaast is Comm druk bezig om een basis/instrument voor het beoordelen van de COVID-hulpverzoeken op te richten.

Vorige week is een door ECDC ontwikkelt model aan LS gepresenteerd. NL /VWS had geen opmerkingen op het model.

Definitief model zal op korte termijn worden rondgestuurd.

Conclusie: LS kunnen verzoeken om hulp indienen. Termijn waarbinnen verzoeken beantwoord kunnen worden, is thans niet

duidelijk. Morgen zal er een geactualiseerd overzicht van de hulpverzoeken en welke beantwoord zijn, in CECIS



107958

worden geplaatst.
Het transport van de EU hulpgoederen zullen 100% worden vergoed: transport wordt geregeld door hosting LS of verzoekende LS

of door Comm.

5.1.2a

Met vriendelijke groet

5.1.2e

Ministerie van Justitie en Veiligheid

Turfmarkt 147/2511 DP/ Den Haag
Postbus 20301/ 2500 EH/ Den Haag

www.rijksoverheid.nl/venj.

minbuza.nl>

Verzonden: dinsdag 7 april 2020 14:02

@minjenv.nl>

CC: @minbuza.nl>

Onderwerp: FW: VC UCPM vanmiddag

Vanuit VWS en PV-VWS is er een prangende vraag over RescEU stockpiling en de mogelijke financiering van grensoverschrijdend

transport van COVID-19 patiénten .

Wanneer is alles operationeel en kunnen verzoeken tot assistentie ingediend worden en de vraag door wie moet dat dan in NL

gebeuren,

Kleine toelichting: Er worden op dit moment allerlei voorbereidingen getroffen om maatregelen uit te voeren, maar wat ontbreekt

is een duidelijke tijdslijn. Wie gaat stockpiling uitvoeren en wanneer kunen verzoeken voor assistentie ingediend worden!

Ik hoop dat dit vanmiddag duidelijk wordt maar als je er anders een vraag over kan stellen wordt dat zeker gewaardeerd.

Groet

Lo Bd

Permanent Representation of the Kingdom of the Netherlands to the EU

Kortenberglaan 4-10, 1040 Brussels

Tel.nr.: + 32

Mob.nr.: +32

@minbuza.nl / EEE @minbuza.nl

Sent: dinsdag 7 april 2020 13:11

minbuza.nl>;
2D minjenv.nl>;

Uiteraard graag bereid om de uitkomsten van de VC vanmiddag 16 uur te delen.

Indien er specifieke vragen zijn vanuit andere departementen, graag delen me EEcc). Zij belt in namens JenV. Voor

zover mij bekend komt er geen formele instructie. Het betreft een VC waarin CIE informeert over laatste ontwikkelingen.
5

Sent: dinsdag 7 april 2020 11:33

To: IEEECN HEXEN © minbuza.n!>; INEEKEDNN EEXERNN © minbuze. >; INEEEEECN HEXEN
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EEE© inbuza.n >;IERETE.<BEEKECNNoninbuza n> JIE minbuze.ni>
Subject: VC UCPM vanmiddag

Beste collega’s,

Vanmiddag om 16 uur organiseert CIE (DG ECHO) een extra VC op technisch niveau om uitleg te geven over alle nieuwe voorstellen

en lopende acties rond het EU Civiel beschermingsmechanisme (UCPM). De agenda is als volgt:
e Repatriation flights

e Medical assistance: equipment and personnel
oe UCPM

e rescEU stockpiling

e Emergency Support Instrument (ESI)
* AOB

Den Haag belt in. PV krijgt direct na afloop verslag.
Ly
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